
رئي�س هيئ�ت مؤس�س دانش�گاه آزاد 
اس�امي گف�ت: ح�ذف 2 ه�زار و 900 
رش�ته مح�ل دانش�گاه آزاد از س�وي 
وزارت علوم كه به نح�وي تعطيل كردن 
واحدهاي آموزش�ي اس�ت، هنر نيست. 
علي اكبر ولايتي روز گذش��ته در مراس��م 
توديع و معارفه سرپرست هاي سابق و جديد 
دانشگاه آزاد اس��امي افزود: دانشگاه آزاد 
اسامي بيش��ترين ظرفيت علمي را دارد و 
مي تواند حرف اول را در كش��ور بزند و اين 

دانشگاه بايد به خوبي مديريت شود. 
وي اظهار كرد: رش��ته هايي كه در منطقه 
يا شهري كارايي نداش��ته يا داوطلب ندارد 
مي توان به جاي آنها، رش��ته هايي را ايجاد 
كرد كه براي آن منطقه يا شهر مفيد باشد. 

ولايتي تعطيل كردن يك واحد آموزشي را 
به منزله پاك كردن صورت مسئله دانست و 
گفت: در پي اقدام وزارت علوم براي حذف 
رشته محل هاي كارشناسي ارشد دانشگاه 
آزاد، 205 نفر از نمايندگان مجلس با امضاي 
خود از دانشگاه آزاد حمايت كردند كه ما از 
سياس��ت مجلس و امضا كنندگان اين نامه 

حمايتي تشكر مي كنيم. 
وي با بي��ان اينكه در انتخ��اب فرهاد رهبر 
به عنوان سرپرست دانش��گاه آزاد، سخنان 
بسياري گفته شد و برخي ابراز خوشحالي 
يا اظهار نگراني كرده اند، افزود: فرهاد رهبر 
فردي با سابقه طولاني مديريت در دانشگاه 
تهران بوده و چندين سال رياست معتبرترين 
دانش��گاه دولتي كش��ور را برعهده داشته 

است.  ولايتي خاطرنش��ان كرد: جايگزين 
كردن دانشگاه آزاد با دانشگاهي كه پشتوانه 
سياس��ي دارد و از نظر علمي قوي نيست، 
موجب تنزل علم مي شود و دانشگاه آزاد به 
سمت توليدات علمي به صورت كاربردي و 

پژوهش و تحقيق پيش مي رود. 
وي ادام��ه داد: در حوزه پژوه��ش توقع آن 
است كه اقتصاد دانش محور عملياتي شود و 
در واقع پژوهش ها به سمت كاربردي شدن 
پيش رود و مقالات عاوه بر چاپ در مجات 
معتبر بين المللي، به توليد و اشتغال هم منجر 
شود.  رئيس هيئت امناي دانشگاه آزاد تأكيد 
كرد: بايد كاري كنيم تا مس��ير رش��ته هاي 
مقاطع كارداني و كارشناس��ي كه داوطلب 
ندارد يا مفيد براي جامعه نيستند به سمت 

تربيت تكنسين هدايت شود.  ولايتي با تأكيد 
بر اينكه دانش��گاه آزاد اسامي بايد فرهنگ 
ايراني- اس��امي را ترويج دهد، خاطرنشان 
كرد: بايد اين دانشگاه مكمل مسجد، حوزه و 
مراكز مذهبي باشد و فرهنگ ايراني- اسامي 

در اين مركز آموزشي ترويج يابد. 
  ۵0 درصد از ثروت دانش�گاه بدون 

مستندات است 
همچنين سرپرس��ت سابق دانش��گاه آزاد 
اس��امي با بيان اينكه نبود بانك اطاعاتي 
جامع متش��كل از اس��اتيد و دانش��جو ها و 
رش��ته ها باعث ش��د در مقابل وزارت علوم 
ناتوان باش��يم، گف��ت: 50 درص��د ثروت 
دانشگاه مس��تندات لازم را ندارد و اگرچه 
دانشگاه از نظر مالي وضعيت مناسبي دارد، 

اما مس��تندات كافي در اين زمينه موجود 
نيس��ت.   علي محمد نوريان ب��ا بيان اينكه 
مهم ترين اثري كه دانش��گاه آزاد اس��امي 
در اين سال ها داشته اس��ت تأثير نهادهاي 
قانونگذاري و اجرايي كشور در اين دانشگاه 
بوده، اظهار كرد: پايدار نمودن رش��ته هاي 
دانشگاهي، اصاح قانون سنجش و پذيرش 
دانشجو، واگذاري مجدد آن به دانشگاه در 
كنار تعامل س��ازنده ب��ا نهادهايي همچون 
وزارت علوم، وزارت بهداش��ت و آموزش و 
پرورش مي تواند ب��ه تحول دانش��گاه آزاد 
اس��امي كمك كند.   وي افزود: به نظر من 
يكي از كارهايي كه باع��ث ايجاد تحول در 
دانشگاه آزاد اسامي مي شود برون سپاري 
و چابك س��ازي اين دانشگاه است. خروج از 
جزيره اي اداره شدن و توجه به بخش هاي 
صنعتي، اقتصادي و تج��اري از اصاحاتي 
است كه بايد در ساختار اين دانشگاه صورت 
بگيرد تا بار مركز كم شود و بتواند نقش اصلي 
خود را كه   همان برنامه ريزي استراتژيك و 
نظارت است، انجام دهد.  نوريان با بيان اينكه 
توسعه رشته هاي تحصيلي بايد براساس نياز 
جامعه ص��ورت بگيرد، گف��ت: در برخي از 
شهرستان ها اس��تاد و هيئت علمي وجود 
دارد، اما دانشجو نداريم در مقابل در برخي 
از واحدهاي دانش��گاهي دانش��جو داريم، 
اما اس��تاد و هيئت علمي نداريم. همچنين 
رشته هاي چند بعدي و ميان رشته اي بايد 
ايجاد شود و محتواي آموزشي با توجه به نياز 

بازار شكل گيرد. 

هر چند مدت هاس�ت صداي ل�رزش پايه هاي 
طرح تحول سامت شنيده مي شود، اما با سپري 
شدن زمان و آش�كارتر شدن نقطه ضعف هاي 
اين ط�رح ،صداي اي�ن لرزش واضح تر ش�ده 
است. نكته قابل تأمل اينجاست كه اينبار به نظر 
مي رسد اين خود دولت است كه مي خواهد اين 
طرح متوقف شود يا تغيير ماهيت بدهد!  اين را 
مي توان از سناريو چيني هاي بيمه ها و وزارت 
بهداشت براي بازگشت از طرح تحول متوجه 
شد. حالا هم رئيس س�ازمان بيمه سامت آب 
پاكي را  روي دست بيمه شدگان بيمه سامت 
ريخته و به طور رسمي بي اعتباري دفترچه هاي 
بيمه س�امت در مراكز درمان�ي غير دولتي را 
اعام كرده اس�ت. به گفت�ه محمد جواد كبير 
از ام�روز دارن�دگان دفترچ�ه بيمه س�امت 
فقط به مراك�ز درماني دولت�ي مراجعه كنند. 
بي اعتباري دفترچه هاي بيمه هاي پايه چه بيمه 
س��امت و چه بيم��ه تأمين اجتماع��ي ماجراي 
تازه اي نيست و قدمتي طولاني دارد. همه ما بارها 
اين بي اعتباري را تجربه كرده ايم؛  دفترچه هايي 
كه در عمل تنها برگه سفيدي براي نوشتن نسخه 
پزش��كان هس��تند و وقتي براي پيچيدن همين 
نس��خه ها به داروخانه مراجعه مي كنيد،  متوجه 
مي شويد اغلب داروهاي نسخه شده آزادند و پيش 
بيمه اعتباري ندارند.  اما حالا اين بي اعتباري به 
شكل رسمي از سوي رئيس سازمان بيمه سامت 
و از تريبون رسمي رسانه اعام مي شود تا اگر پيش 
از اين برخي از مراكز درماني خصوصي يا برخي از 
پزشكان عمومي هم دفترچه هاي بيمه سامت را 
مي پذيرفتند، حالا ديگر اين درمانگاه ها و مطب ها 
هم از پذيرش بيمه ش��دگان بيمه سامت سرباز 
زنند و بيمارستان ها و مراكز دولتي كه همين حالا 
هم با مشكل ازدحام و تراكم بيماران مواجهند از 
قبل شلوغ تر شوند و به تبع آن كيفيت ارائه خدمات 

در مراكز درماني دولتي باز هم كمتر شود. 
  پوك شدن طرح تحول سامت 

با وجود آنكه سيد حس��ن قاضي زاده هاش��مي، 
وزي��ر بهداش��ت مي گويد » ب��ا توجه ب��ه تأكيد 
وي��ژه رئيس جمهور و همراه��ي مجلس مطمئناً 
خدمات دهي به مردم در حوزه سامت همچنان با 
تاش مضاعفي ادامه مي يابد و پيش بيني مي شود 
كه اين مش��كل منابع نيز به زودي مرتفع شود« ؛ 
 اما اتفاقاتي كه در عمل ش��اهد آن هستيم بيانگر 
آن اس��ت كه تنها پوس��ته اي از طرح تحول باقي 

مانده و اصل ماجرا در حال بازگشت به دوران قبل 
از طرح تحول سامت است. نخس��تين گام اين 
بازگشت هم با افزايش س��هم فرانشيز پرداختي 
بيماران بستري از 6درصد به 10 درصد در شهرها 
و از 3درصد به 5 درصد در روس��تاها اتفاق افتاد. 
افزايش تعرفه اي كه بار مالي بيمه ها را سبك كرد،  
اما فش��ار اينبار بر دوش بيماران گذاشته شد. آن 
هم در شرايطي كه طرح تحول سامت مهم ترين 
برنامه دولت يازدهم و مهم ترين دس��تاورد طرح 
تحول سامت بنا به ادعاي وزارت بهداشت همين 
كاهش فرانش��يز پرداختي بيماران بستري بود. 
حالا اما با عقبگرد در اين ح��وزه تنها چيزي كه 
از طرح تحول باقي مي ماند، رش��د 120 تا 300 

درصدي مزد درمان با اصاح كتاب ارزش گذاري 
نسبي خدمات درماني است، اما اينجا پاي منافع 
پزشكان در ميان اس��ت. در كنار اين قرار است تا 
امسال 11 ميليون حاشيه نشيني كه رايگان بيمه 
شده بودند، بر اساس آزمون وسع حق بيمه 15 تا 
100  در صدي بپردازند تا فهرست عقبگرد دولت از 

وعده هايش يكي يكي تيك بخورد. 
  آب رفت�ن 183 براب�ري بودج�ه بيم�ه 

همگاني 
حالا محمد جواد كبير، مديرعامل س��ازمان بيمه 
سامت مي گويد كه بيمه شدگان همگاني خدمات 
درماني لازم را اعم از مراقبت هاي اوليه، پزشكي 
عمومي، خدمات سرپايي و بستري را از امروز صرفاً 

از مراكز دولتي دريافت مي كنند. 
وي معتقد است اين مصوبه آغازي بر شكل گيري 

پزشك خانواده و نظام ارجاع در كشور است. 
به همين خاطر هم در پايگاه هاي بهداشتي درماني 
كشور، مراقبان سامت خدمات اوليه مراقبتي را 
انجام مي دهند و بعد در صورت لزوم به پزش��ك 
عمومي ارجاع مي شوند. پزشكان عمومي نيز در 
صورت نياز افراد را به متخصصان و مراكز درماني 

ارجاع مي دهند. 
وي تأكيد مي كند: درباره بحث دارو استثناء قائل 
شديم. بيمه شدگان مي توانند داروها را از بخش 
دولتي و غير دولتي دريافت كنند. پزشكان طرف 
قرارداد نيز مي توانند در نسخه هاي بيمه شدگان، 

دستور دارويي بنويسند. 
به گفته كبير، دولت در س��ال هاي گذشته براي 
بيمه همگاني س��الانه 550 ميليارد تومان منابع 
اختصاص م��ي داد،  اما امس��ال آن را ترميم كرد 
و اعتباري معادل 3هزار تا 3 هزار و 100 ميليارد 
توم��ان را ب��راي بيمه ش��دگان همگان��ي اعتبار 
پيش بيني كرد.  رئيس س��ازمان بيمه س��امت 
معتقد اس��ت: مردم باي��د بدانند در  بس��ياري از 
كش��ورهاي دنيا كه حتي دولت صددرصد بيمه 
افراد را پرداخت مي كنند، محدوديت هايي وجود 
دارد. اگر افرادي هستند كه تا امروز از بيمه رايگان 
استفاده مي كردند و از امروز تقاضا دارند كه حق 
بيمه خود را پرداخت كنند ب��ه ازاي همين حق 
بيمه مي توانند عاوه بر بخش دولتي از بخش هاي 

ديگر نيز استفاده كنند. 
  بيماران بي بضاعت قرباني عقبگرد دولت

طبق اعام وزارت بهداش��ت در ح��ال حاضر 62 
درصد بار مراجعه س��رپايي مراك��ز تخصصي به 
بخش غير دولتي و 85 درصد از بار مراجعه خدمات 

تخصصي به مراكز دولتي اختصاص دارد. 
همچنين طي اجراي طرح تحول نظام س��امت 
21 هزار تخت به واحده��اي ارائه خدمت افزوده 
ش��ده اس��ت. با چنين روندي بديهي است وقتي 
استفاده از دفترچه هاي بيمه س��امت به مراكز 
دولتي محدود شود، يعني بار مراجعه به اين مراكز 
بيش از پيش مي شود آن هم در شرايطي كه براي 
يك ويزيت س��اده پزش��ك در مراكز دولتي بايد 
ساعت ها منتظر بود. اين به اين معناست كه از پر 
س��ر و صدا ترين طرح دولت فقط اسمش برجاي 
مانده و مردم فقير و بيماران بي بضاعت قرباني اين 

عقبگرد هستند. 

| روزنامه جوان |  ش��ماره 5143

884984403سرويس اجتماعي 88498440سرويس اجتماعي

|  1438 ش��وال   28  |  1396 م��رداد  اول  يک ش��نبه 

س�ايت مخابرات�ي ب�رج مي�اد ته�ران و ف�از اول ديتاس�نتر 
مل�ي ب�ه منظ�ور كاه�ش دكل ه�ا، فركانس ه�ا و اس�تفاده در 
مديري�ت بحران افتتاح ش�د و م�ورد بهره ب�رداري ق�رار گرفت. 
به گزارش »جوان«، مراسم افتتاح سايت مخابراتي برج مياد تهران و 
فاز اول ديتاسنتر كشور با حضور مهدي چمران، رئيس شوراي اسامي 
شهر تهران، ابوالفضل قناعتي، عضو هيئت رئيسه شوراي اسامي شهر 
تهران، مجتبي عبدالهي، معاون اجتماعي فرهنگي ش��هر تهران، علي 
درويش پور، مديرعامل برج مياد در سالن همايش هاي برج مياد برگزار 
ش��د.  علي درويش پور، مديرعامل برج مياد گفت: سال ها از رخ نمايي 
شش��مين برج بلند مرتبه جهان مي گذرد و اين در حالي است كه اين 
برج سفير شايسته اي براي ايرانيان بوده اس��ت.  وي با بيان اينكه بارها 

ديده ايم مهمانان بلندپايه در بازديد از اين مجموعه توانمندي ايرانيان را 
تحسين كرده اند، افزود: درحال حاضر بزرگ ترين رويداد هاي فرهنگي 
كه ما ميزبان آن هستيم در برج مخابراتي مياد در حال برگزاري است 
كه با همت شهرداري و با دعوت از بخش توانمند خصوصي با هدف توسعه 
ارتباطات و اس��تفاده از فركانس راديويي در زمان بحران صورت گرفته 
است.  مديرعامل برج مياد افزود: اين مجموعه عظيم با هدف توسعه 
ارتباطي و زيرساختي، داشتن شهري پاك و با كمترين آلودگي صوتي به 
بهره برداري رسيده است.  درويش پور بهره برداري اين پروژه در پايدار ترين 
س��ازه كش��ور را يك مزيت دانس��ت و گفت: اين مجموعه از رده بندي 
حساسي برخوردار بوده و به پنج مركز مخابراتي متصل است.  مديرعامل 
برج مياد متصل بودن به پنج مركز مخابراتي فيبر نوري،  اين مجموعه 

را از ديگر مزيت هاي ديتاسنتر كشور و سايت مخابراتي كشور برشمرد و 
گفت: با توجه به اينكه برج مياد از رده حفاظتي حساسي برخوردار است، 
ديتاسنتر مذكور در برج از وضعيت خوبي برخوردار خواهد شد.  براساس 
اين گزارش كمك به بي سيم هاي امدادي- نظامي، جمع آوري تعدادي 
از دكل هاي مخابراتي تهران و كاهش آلودگي فركانس در سطح پايتخت 
از مهم ترين مزاياي اين سايت مخابراتي است.  اين سايت مخابراتي در 
ارتفاع 284 متري از سطح زمين با مساحت تقريبي 900 مترمربع در 
طبقه هشتم برج مياد واقع شده است.  سايت مخابراتي برج مياد و فاز 
اول ديتا سنتر ملي در راستاي فاز سوم شبكه ملي اطاعات با هدف ارتقاي 
خدمات و بهبود كيفيت براساس برون سپاري به بخش خصوصي ) يك 

شركت خصوصي ( واگذار شده است. 

سايت مخابراتي برج مياد افتتاح شد
استفاده از سازه مخابراتي برج ميلاد براي مديريت بحران 

دفترچه هاي بيمه سامت از امروز فقط در مراكز دولتي اعتبار دارند
پوك شدن طرح تحول سلامت با عقبگرد دولت

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

روزگار سخت يك بيمار ام اسي به تصوير يك روزنامه نگار:
وارد خانه اي مي ش��وم كه نان آور ندارد. مس��تمري 50 هزارتوماني 
بهزيس��تي، كمك 60 هزارتوماني كميته ام��داد و چهل و چند هزار 
تومان يارانه تمام بودجه اي اس��ت كه بايد رويش برنامه ريزي كنند. 
بيماري ام اس مرد 37 ساله را زمينگير كرده است. كشك را مي سابند و 
پودرش را به عنوان شام و ناهار مي خورند. آقاي رضانژاد مرد نيكوكاري 
است كه زندگي اش را وقف بيماران ام اس��ي كرده. بدون هيچ مزد و 
پاداشي بيماران را سوار ماشين خودش مي كند و به بيمارستان مي برد 
و مي آورد. لباس هاي كاركرده را جم��ع مي كند، اتو مي زند و تحويل 
بيماران نيازمند مي دهد. سال گذشته همكارم گزارشي درباره اين مرد 
مهربان نوشت كه در روزنامه همشهري چاپ شد. دوستاني كه قصد 
كمك مالي و معنوي دارند مي توانند با شماره تلفنش تماس بگيرند. 
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روايت و انتقاد شديد لادن طباطبايي از برخورد عجيب مأموران 
فرودگاه مهرآباد با يك كودك هشت ساله اوتيسمي:

توي گيت ورودي مس��ئولان حراس��ت اجازه نميدن كه پسرك با 
مادرش وارد بازرس��ي خانم ها بشه. مادر پس��رك تنها بوده و كسي 
همراهش نبوده كه پس��رك رو از گيت آقايان عبور بده و لابد ورود 
يه پسر بچه هشت ساله اوتيستيك به بازرس��ي خانم ها خيلي چيز 
وحش��تناكيه. توضيحات درباره اوتيس��م و اصرارهاي مادر پسرك 
بي فايده بوده. ازشون ميخواد كه لااقل مواظبش باشن تا اون ميرسه 
اون طرف. وقتي از بازرسي رد ميشه ميبينه پسرك داره بال بال ميزنه 
و چند تا نيروي حراس��ت دارن قاه قاه به رفتارهاش ميخندند. كاش 

قضيه به همينجا ختم ميشد. 
توي بازرسي دوم دوباره همين اتفاق تكرار ميشه و نميذارند با مادرش 
وارد قسمت خانم ها بشه. بازرسي مادر كمي طول ميكشه و وقتي مياد 
بيرون ميبينه كه پس��رك نيست. ده دقيقه سراس��يمه دنبال پسرك 
ميگرده و در نهايت اون رو يه گوشه در حالي كه گريه مي كرده و از ترس 

ميلرزيده پيدا ميكنه. 
گريه و ترس پس��رك ادامه پيدا مي كنه و توي كل پ��رواز هردو اذيت 

ميشن.
         

توييت رئيس سازمان ميراث فرهنگي:
 زنان سيرجاني پا به پاي مردان رج به رج شانه مي زنند و گليم مي بافند. 
گليم شيريكي پيچ سيرجان در كرمان در آس��تانه جهاني شدن قرار 

دارد. 
         

ناهيد خداكرمي عضو شوراي شهر پنجم در توييتي نوشت:
شرم آور است كه وزارت بهداش��ت بعد از ماه ها برنامه ريزي، انتخابات 
نظام پزشكي را به آشفته ترين و شبهه برانگيزترين شكل ممكن برگزار 

مي كند. 
         

عليرضا شفيعيان ، مدير مسئول انصاف نيوز: 
 خانم كولايي گرامي! آيا خود ش��ما خودتان را براي شهرداري تهران 
مناسب مي دانيد؟ اميدوارم پاس��ختان »نه« باشد، وگرنه اندازه  توهم 

به 16+1 مي رسد.

 بي اعتباري منتخب انتخابات پرحاشيه
 نظام پزشكي

هفتمين دوره انتخابات نظام پزشكي كش��ور شايسته آن است كه عنوان 
پرحاشيه ترين انتخابات اين صنف را به خود اختصاص دهد؛  انتخاباتي كه 
از ابتدا با حاشيه همراه بود، از كانديداها گرفته تا تأييد و رد صاحيت شدن 
آنها و در نهايت نحوه برگزاري و نارضايتي همه اعضاي جامعه پزشكي، از 

كانديداها گرفته تا رأي دهندگان. 
ابهام نخس��ت در اين انتخابات، كانديدا ش��دن برخي چهره هاي شناخته 
شده اي بود كه همين حالا در سمت هاي بالاي دولتي مشغول به خدمت 
هس��تند. ابهام در اينكه چهره اي همچون تقي نوربخش، رئيس سازمان 
تأمين اجتماعي با گستره مسئوليتي و گاه تقابل مسئوليتش با جايگاهي 
نظير نظام پزشكي به عنوان رئيس صنف پزشكان چگونه مي تواند همزمان 
در اين دو جايگاه حضور داشته باشد و خدمت رساني كند؟ و اينكه قرار است 
كدامين نقش افرادي همچون وي قرباني نقش ديگر شود؟ برخي چهره ها و 
كانديداهاي رد صاحيت شده معتقد بودند رد و تأييد صاحيت ها مهندسي 
ش��ده و جهت دار اس��ت.  با تمام اينها اما كار در حال پيشروي بود كه يك 
حاشيه پر رنگ تر از متن كل رأي گيري را تحت تأثير قرار داد و خدشه دار 
كرد.  بنا بود اين انتخابات براي نخس��تين بار به صورت الكترونيكي برگزار 
شود و مسئولان وزارت بهداشت اعام كرده بودند بخش IT اين وزارتخانه 
شبانه روز تاش مي كند رأي گيري الكترونيكي انتخابات نظام پزشكي به 
خوبي انجام شود. با تمام اينها س��اعاتي پس از شروع انتخابات رأ ي گيري 

الكترونيك به دليل مشكات فني سايت متوقف شد. 
انتخابات الكترونيك ابطال شد  و به افرادي كه آراي الكترونيك داده بودند 
يا كساني  كه فقط كد گرفته  بودند، اعام شد كه مجدداً براي رأي دادن به 

صورت حضوري به شعب مراجعه كنند. 
نكته اينجاست، براي پزش��كي كه در بيمارستان كش��يك يا در سفر بود 
چنين اختالي آن هم در روز رأي گيري به معني ممانعت از ش��ركت در 
انتخابات تلقي مي ش��د و بنا به تعبير برخي از معترضان مصداقي از تقلب 
در انتخابات نظام پزشكي است.  توقف رأي گيري الكترونيكي،  بزرگ ترين 
حاش��يه اي بود كه مي توانس��ت براي انتخاباتي به اهميت انتخابات نظام 
پزشكي اتفاق بيفتد و حكايت از ناتواني وزارت بهداشت براي مديريت اين 
انتخابات داشت. به گونه اي كه رحمت الله حافظي يكي از كانديداهاي اين 
دوره از انتخابات نظام پزشكي در توييتي درباره اين موضوع نوشت: »خدا 
را شكر اينترنت كل دنيا قطع نشد؛ رأي 170 هزار نفر را نمي توانيد جمع 
كنيد چگونه مي خواهيد س��امت 80 ميليون نفر را پايش كنيد«. ناهيد 
خداكرمي، رئيس انجمن علمي مامايي ايران هم نحوه برگزاري انتخابات 
اخير نظام پزشكي را شبهه برانگيزترين و آشفته ترين شكل ممكن توصيف 
كرد. با تمام اينها اما وزير بهداش��ت در مصاحبه اي اين انتخابات را »بدون 

حاشيه  توصيف« كرد. 
قرار گرفتن چهره هاي مشهور جامعه پزشكي نزديك به جريان دولت در 
سر ليست گروه هاي انتخاباتي، ملغي شدن انتخابات الكترونيكي و برخي 
ردصاحيت هاي بدون توجيه منطقي همه و همه جزو مواردي اس��ت كه 
منجر به مخدوش ش��دن انتخابات اخير سازمان نظام پزشكي شده است. 
بر اين اساس فرقي نمي كند نام چه كسي به عنوان رئيس صنف 250 هزار 
نفري جامعه پزشكي از صندوق هاي رأي گيري بيرون بيايد. بي ترديد اين 
نام وجاهت و اعتبار لازم را نزد جامعه پزش��كي نخواهد داشت، جامعه اي 
كه به عنوان يكي از گروه هاي مرجع اجتماعي مطرح است و نشان داده به 

سادگي زير بار فشارهاي بيروني نخواهد رفت. 

كبري فرشچي 

زهرا چيذري 
  گزارش  یک

–

آگهی نوبتی سه ماهه اول سال 1396
ولايتي: تعطيل كردن واحدهاي آموزشي دانشگاه آزاد هنر نيست

نوريان: ۵0 درصد ثروت دانشگاه بدون سند است

 آغاز ثبت نام طرح ترافيك
 موتور سيكلت هاي شهر تهران

مدي�ر واح�د ص�دور آرم ش�هرداري ته�ران از آغ�از ثبت ن�ام 
ط�رح ترافي�ك موت�ور س�يكلت هاي ش�هر ته�ران خب�ر داد. 
مصطفي قنبر نژاد با اشاره به قانونمند ش��دن موتور سيكلت هاي تهران با 
بيان اين مطلب افزود: طبق مصوبه شوراي اس��امي شهر تهران معاونت 
حمل و نقل و ترافيك شهرداري موظف به ساماندهي تمامي موتور سيكلت ها 
و راكبان اين كانشهر ش��د.  وي ادامه داد: از اول مرداد ماه تمامي راكبان 
موتور سيكلت هايي كه قصد ورود به محدوده طرح ترافيك شهر تهران را 
 WWW. motorcycle1396. tehran. ir دارند بايد با مراجعه به سايت
نسبت به تكميل اطاعات خود اقدام كنند.  مدير واحد صدور آرم شهرداري 
تهران با تأكيد بر اينكه موتور س��واران قبل از ورود به س��ايت بايد عوارض 
سالانه شهري خود را پرداخت كرده باش��ند، بيان كرد: راكبان بعد از اين 
مرحله بايد با تعيين نام كاربري جهت ثبت مشخصات موتور سيكلت خود 
در سامانه طرح ترافيك اقدام كرده و بعد از طي مراحل ثبت نام كد پيگيري 
خود را از سايت دريافت كنند.   وي با بيان اينكه در فاز نخست ثبت نام طرح 
ترافيك به دنبال جمع آوري اطاعات موتور سيكلت هايي هستيم كه وارد 
محدوده مركزي تهران مي شود، يادآور شد: راكبان موتور سيكلت ها تا 15 

مرداد ماه براي ثبت نام مهلت دارند. 
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